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Vevčah stanuje dvajsetletni
študent višje upravne šole
Niko Potočnik, v prostem
času naš stalni dopisnik z
Vevč. V skoro vsaki številki
Naše skupnosti zasledimo
pod novicarni z Vevč podpis
Niko Potočnik.

»Ste Vevčan že od rojstva
ali ne?«

Niko Potoenik

»Da, od rojstva sem Vev-
čan. starši pa so se priselili.«

»Ste zadovoljni v Vevčah?«
»Tu sem rojen, tu imam

prijatelje in s tem sem za-
dovoljen. Nisem pa zadovo
lien s politično dejavnost.jo.
Vse je neaktivno, zaspano.
Včasih je zaradi bližine Pa-
pirnice bilo življenje bolj
razgibano, pa ne samo v na-
ši vasi, temveč tudi v obči-
ni.«

»Vevčani so poznani po
svoiem lokalpatriotizmu. Kaj
bi Vi rekli na to?«

»To je delno upravičeno,
saj veliko vaščanov v svoji
vasi, to je v Papirnici in so
po svoji bližini šc ekonom-
sko vezani na svojo vas.«

»Razen politične dejavno-
sti gotovo obstoje tudi dru-
ge.«

»Športne dejavnosti so pre-
cej razvite, kot so plavanje,
hokej, nogomet, pa tudi god-
ba, gasilci in druge dejavno-
sti. Ni pa enotnega politič-
nega organa, ki bi usmerjal
in pomagal posameznim de-
javnostim.«

»Pa se kaj dela na tem, da
bi te dejavnosti vodili iz
centra?«

»SZDL pripravlja korake y
tej smeri, posebno tov. Traj-
kovič ima zasluge za to in
upajmo, da bo <ta iniciativa
tudi praktično zaživela.«

»Kaj pa mladinsko delo na
Vevčah?«

»Trenutno je v mrtvilu, ker
ga preurejamo. Denar je da-
la občina, pri delu pa poma-
gajo tudi člani MK.«

»Pa se mladina rada zate-
ka v MK?«

»Raje bi se, če bi bil lokal
estetsko in bogatejše urejen.
To bi mladino zadržalo do-
ma, tako pa odhaja rada tu-
di v Ljubljano in druge lo-
kale.«

»Kakšne članke pogrešate
v našem listu?«

»Rubriko Občani o sebi in
drugih sem že dolgo pogrešal
in je izredno dobrodošla,
saj ljudje v njej pripovedu-
jejo neposredno in brez na-
mišljenosti. Dobro je izbra-
no tudi to, da so intcrvjuji
iz različnih krajev naše ob-
čine. Pogrešam pa polemič-
nih člankov in razprav.«

»Kako mislite, da bi do teh
člankov prišLi?«

»Gotovo da iz temeljitega
poznavanja problemov, da
stoodstotno problem poznaš,
ker ga le tako lahko zago
varjaš.«

»Koliko časa ste dopisnik
in zakaj pišete?«

»Dopisnik sem tri leta, pi-
šem pa zato, ker je okolica
dovolj bogata in mi daje do-
volj snovi za pisanje.«

»Boste še naprej naš dopis-
nik?«

»Da, mislim da še, samo
ne vem, če bo za vsako šte-
vilko dovolj dogodkov, za-
nimivih za objavo.«

»Med novoietnimi nagra-
jenci kot dopisnik ste tudi
Vi. Kaj pravite na to?«

»Ne vem, če sem jo rav-
no zaslužil, toda po mojih
zmožnostih sem skušal pre-
nesti v list in javnost poseb-
na opažanja, ki bi koristila
vasi in okolici. Nagrada pa
me tudi zadolžuje, da osta-
nem dopisnik dn vestnik na-
šega kraja.«

Rubriko uredil
Edo Svetek


